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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2019. március 20-

án. 
Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 
 
Jelen vannak: Kara József Zoltánné, Kara József, Simonek Antal, Szivek 

Péter képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, Vöröskői István 
polgármester, Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 

Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a képviselő-
testület 2019. március havi rendes ülésén, az 1 héttel előrehozott ülés 

időpontja egy 22-i határidős feladat miatt történt. Megállapítom, hogy a 
megválasztott 7 főből 6 fő jelen van, az ülés határozatképes. Tisztelettel 
köszöntöm ülésünkön az Esztergomi Tűzoltóság parancsnokát. A 

falugondnokunk még a rezsicsökkentére kapott tűzifa kiosztásán dolgozik, 
amint végeznek, érkezik az ülésre. 

A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 
 

1. Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2018. évi munkájáról 

2. Esztergomi Hivatásos Tűzoltóság tájékoztatója 
3. Tájékoztató a falugondnok és mezőőr munkájáról 
4. A település szociális helyzete 

5. Beszámoló a Művelődési Ház – IKSZT és Klub tevékenységéről 
6. Esztergom Tankerület Központ iskolaátszervezésének véleményezése 

7. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
8. Egyebek – Pályázatok helyzete, Polgármester szabadságterve, 

Babamama csomag, TRT-vel kapcsolatos döntések, Ingatlanvásárlási 

kérelem, Lakossági kérelem, panasz, Szociális kérelmek (zárt ülés) 
 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 36/2019. 
(III.20.) határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a napirendet elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Vöröskői István polgármester: Szomorú kötelességem van, Minczér Bernát 
bácsi a hétvégén elhunyt. Személyében közösségünk egy értékes tagját 
veszítettük el, tagja volt az 56-os Nemzetőrségnek, a Pávakör és az egyházi 

kórus alapító tagja volt. Kérem, hogy emléke előtt 1 perces néma felállással 
tisztelegjünk. Köszönöm. 

 
Vöröskői István polgármester: Amíg Siska Gábor megérkezik, javaslom 
hogy hallgassuk meg az Esztergomi Tűzoltóság beszámolóját. 

 



1. Napirendi pont 

Az Esztergomi Hivatásos Tűzoltóság tájékoztatója 
 

Molnár Pál, az Esztergomi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság (EHT) 
parancsnoka: 1994 óta vagyok az esztergomi tűzoltóság tagja. A 2011-es 
átszervezésekkel egy kis ideig Tatabányára kerültem, majd 2017-ben 

kineveztek tűzoltóparancsnoknak Esztergomba. A 2018-as év nem csak a 
tűzoltásról szólt, hiszen 150 éves volt a tűzoltóság. Sárisápon ez alkalomból 
szertárt avattunk és szakmai konferenciát tartottunk. A Bazilikában 

tartottuk az ünnepi állománygyűlést, ugyanis 150 évvel ezelőtt ott alakult 
meg a tűzoltóság. Esztergom városától az eredeti zászló másolatát kaptuk 

meg. Három egységgel dolgozunk a körzetben: Esztergom, Nyergesújfalu és 
Bajna. Az EU-s irányelv alapján 20 percen belül kell elérnünk bárhová a 
területünkön. Fejér megyébe is besegítünk, ide tartozik egy autópálya 

szakasz is. Technikai felszereltségünk jó, a koruk általában 6 év. Fiatalos a 
csapatunk, akikkel különböző sportversenyeken veszünk részt, és igen jó 

helyezéseket érünk el a csapatok között. A tűzesetek száma csökkent, de a 
közlekedési balesetek száma nőtt. A tűzjelzők elszaporodásával nőtt a 
riasztások száma, sokszor azonban ezek téves riasztások. Nőtt a 

szénmonoxid mérgezések száma, ezért 20 db szénmonoxid érzékelőt adtunk 
át 60-80 év közötti idős egyedülálló embereknek. Új kampányunk a „ne 
gyújts, gyűjts”, amiben a szelektív hulladékgyűjtés fontosságára hívjuk fel a 

figyelmet. Kb 1400 tanuló felkészítésében vettünk részt. Fegyelmi eljárásunk 
az elmúlt évben nem volt. Az állomány 20%-a kapott anyagi elismerést, 

jutalmat a munkájáért. A lakossági elismertségünk nagyon jó. Három 
létesítményi tűzoltóság van a körzetünkben, jól felkészült egységek. Az 
ellenőrzéseken nem volt probléma. Ki kell emelni a kesztölci ÖTE-t, 

köszönjük a munkájukat. További sok sikert kívánok nekik.  
Vöröskői István polgármester: Köszönjük a tájékoztatást. Örömmel 

hallottam, hogy jó a járműpark és a felszereltség. Kívánom, hogy sikeres 
éveik következzenek. Személyes köszönetnyilvánítással is tartozom az 
októberi balesetemnél nyújtott segítségükért. 

Szivek Péter képviselő: Külterületen hogyan lehet égetni? Mi a hivatalos 
menete? 
Molnár Pál, az EHT parancsnoka: Bejelentés köteles a tevékenység, a 

tűzgyújtást a katasztrófavédelemnél kell bejelenteni. Ha engedély nélkül éget 
valaki, az ellen hatósági eljárást folytatnak le. 

Simonek Antal képviselő: Nincs létszámgondja a testületnek? 
Molnár Pál, az EHT parancsnoka: Szerencsére nincs, a jelenlegi metódus 
szerint 4 hónapos képzés után lehetnek a jelentkezők a hivatásos állomány 

tagjai. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 37/2019. 

(III.20.) határozata az Esztergomi Hivatásos Tűzoltóság beszámolójáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az Esztergomi Hivatásos Tűzoltóság 

beszámolóját elfogadja. 



 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
2. Napirendi pont 
 

Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2018. évi munkájáról 
 
Vöröskői István polgármester: A beszámolót írásban kiküldtük. Van-e 

kiegészítendő vagy kérdés a napirendhez? 
Siska Gábor ÖTE parancsnok: Igyekeztem a beszámolóban felsorolni a 

képzéseinket és a vonulásainkat. A tavalyi évben sikerült a 2-es kategóriából 
az 1-esbe lépnünk, azonban a fenntartása egy másik dolog. Többlet terhet 
jelentenek a képzések. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Mit jelent, hogy egy kategóriával feljebb 
léptek? 

Molnár Pál, az EHT parancsnoka: 4 kategória volt, ezt most 3-ra 
szűkítették. A 3-asba tartoznak a hagyományőrzők, a 2-esbe, akiknek 
vannak eszközeik, de nincsenek felülvizsgálva, az 1-esbe pedig azok, akiknek 

a felszereltsége megegyezik a hivatásos tűzoltóság eszközeivel. A kesztölci 
ÖTE ide tartozik, a legek közé. Itt megvan minden feltétel. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Büszkék vagyunk rájuk. Olyan 

tűzoltóink vannak, akikre minden rendezvényünkön számíthatunk. 
Köszönjük a munkájukat. 

Vöröskői István polgármester: Az elmúlt években határozott csökkenést 
mutatott a külterületi tűzesetek száma, bár az idei évben már romlott a 
statisztika. Köszönjük a munkájukat. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 38/2019. 
(III.20.) határozata az Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolójáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 
beszámolóját elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal  
 
3. Napirendi pont 

 

Tájékoztató a falugondnok és mezőőr munkájáról 
 

Vöröskői István polgármester: A beszámolót elektronikusan kiküldtük. 
Van-e kiegészítendő vagy kérdés a témához? 

Siska Gábor falugondnok: Kiegészíteni nem szeretném, elég hosszadalmas 
lett. A mezőőri beszámolóba is csak a legszükségszerűbbeket foglaltam bele. 



Vöröskői István polgármester: Gondban vagyunk a közmunkásokkal, pedig 

most 1 évre lehetett pályázni. 3 főt tudunk foglalkoztatni, mert a többiek 
mentálisan vagy fizikálisan alkalmatlanok a munkára. 

Kara József képviselő: A mi felelősségünkre hívnám fel a figyelmet az 
utóiratban szereplő dolgok miatt. Nincs rá ötletem…. 
Vöröskői István polgármester: Egyet értek, de a közterületi 

kamerarendszer működtetése bonyolult jogi szabályozás alá esik. Csak a 
polgárőrség és a rendőrség nézheti meg indokolt esetben a felvételeket. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Mint az beszámolóból kiderül, 

sok gond van a szemeteléssel. A közterületre kihelyezett szemétgyűjtőkbe 
folyamatosan lakossági kommunális hulladékot tesznek. Most folyik egy 

ellenőrzés, hogy kinek nincs lakossági hulladékszállítási szerződése. Ez egy 
kötelezően igénybe veendő közszolgáltatás. Civil összefogással lehetne ez 
ellen tenni, de az emberekből hiányzik a civil kurázsi. Név nélkül nem lehet 

eljárást kezdeményezni, ezt viszont nemigen vállalja a bejelentő.  
Szivek Péter képviselő: Mindenhová nem lehet kamerákat elhelyezni, 

ezeket a problémákat közhírré kell tenni, és felhívni a lakosság figyelmét, 
hogy ők is figyeljenek és jelentsék. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 39/2019. 

(III.20.) határozata a falugondnok beszámolójáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a falugondnok beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal  
 

Vöröskői István polgármester: A mezőőri feladatokat korábban külsős 
személy oldotta meg, egy éve Gábor látja el ez a posztot is. Fegyveres 
szolgálat, melyben kényszerítő intézkedést tehet. A végzett munkáról naplót 

vezet, melyet hó végén lead. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Arra szeretném felhívni a 
község lakosságának figyelmét, hogy a mezőőr nem a nap 24 órában látja el 

a szolgálatot, tehát munkaidőn kívül csak indokolt esetben keressék. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 40/2019. 

(III.20.) határozata a mezőőr beszámolójáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a mezőőr beszámolóját elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
 

 



4. Napirendi pont 

 

A település szociális helyzete 

 
Vöröskői István polgármester: A beszámolót elektronikusan kiküldtük, 
alapos és részletes munka. Az ügyintéző távolléte miatt kérdezem a Humán 

Bizottság elnökét hogy van-e kiegészítése hozzá? 
Kara József a Humán Bizottság elnöke: Nem kívánom kiegészíteni, a 
számadatokkal mindenki tisztában van. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 41/2019. 
(III.20.) határozata a falu szociális helyzetéről beszámolójának 

elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a település szociális helyzetéről szóló 
beszámolót elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő:  
 
5. Napirendi pont  
 

Beszámoló a Művelődési Ház – IKSZT és Klub tevékenységéről 
 
Vöröskői István polgármester: Az anyagot kiküldtük, van-e kiegészíteni 

valója az intézményvezetőnek? 
Klinger Ágnes Művelődési Ház vezető: A kellemetlen dolgokról szeretnék 

néhány szót ejteni. A nyári táborok lehetősége a Művelődési Házban nem 
megoldott. Sem szakképzettségben, sem felszereltségben nem vagyunk 
felkészülve a nyári napközis táborra, tehát nem lesz. Aki rendezvényre 

szeretné igénybe venni bármelyik helyiségünket, azt nyomatékosan kérem, 
hogy a tervezett időpont előtt 2 héttel kérje, mert nekünk is vannak saját 
rendezvényeink, amiket nem tudunk lemondani, egy kivétel lehet: ez a 

halotti tor. Az identitáspályázat keretében áprilisban, a nagyhéten 160 főnyi 
vendéget fogadunk. A Kisiskola berendezéséhez már kerestem székeket, a 

lehetőségeket megmutattam, a döntésben kérem a segítséget. A képakasztó 
rendszer kb. 210 e Ft a 2 helyiségre. 
Vöröskői István polgármester: Megnéztük a Kisiskolát, a május 1-e előtti 

napon lehetne az épület átadója. Szükség van még a képakasztó rendszerre, 
függönyökre, és az udvar rendezésére. 
Szivek Péter képviselő: Záros határidőn belül felül kellene vizsgálni a 

Művelődési Ház és intézményeinek a bérleti díjait. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 42/2019. 

(III.20.) határozata a Művelődési Ház beszámolójáról 



 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Művelődési Ház beszámolóját elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal  
 

6. Napirendi pont 

Esztergom Tankerület Központ iskolaátszervezésének véleményezése 
 

Vöröskői István polgármester: Véleményünket kérték a kiküldött levélben, 
a tankerület költségén logopédust alkalmaznának az 1-5 osztályokban.  

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Itt a tevékenység 
kiegészítésének támogatásáról kell dönteni. Az önkormányzatnak többlet 
költséggel nem jár. A pszichológus mindkét helyen ellát feladatot, azt mi 

fizetjük.  
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  
 
Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 43/2018. 

(III.20.) határozata a Kesztölci Kincses József Általános Iskola 
átszervezéséről 
 

Kesztölc község képviselő-testülete támogatja a Kesztölci Kincses József 
Általános Iskola átszervezését, mely szerint új alapfeladatként a 

beszédfogyatékos sajátos nevelési igényű gyermekek nevelése-oktatását 
felveszi az ellátandó feladatai közé, amennyiben az átszervezésnek az 
Önkormányzat részére további költségvonzata nincs. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos 
 
7. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
 

Vöröskői István polgármester: A beszámolót mindenkinek megküldtem, 

van-e kiegészítése hozzá valakinek? 
Simonek Antal képviselő: Az utak felújításánál melyikeket jelöltük meg? 

Vöröskői István polgármester: Amiket a munkaértekezleten 
megbeszéltünk, a meglévő aszfaltozott, kátyús utak felújítása: Kossuth utca, 
Major utca.  

Radovics Istvánné alpolgármester: Aki lemaradt a rezsicsökkentős 
támogatásról, az hogyan pótolhatja?  
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Sajnos sehogy, a beadási 

határidő jogvesztő volt tavaly októberben. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 44/2019. 

(III.20.) határozata a két ülés közötti eseményekről szóló 
beszámolójáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a két ülés közötti időszak eseményeiről 
szóló beszámolót elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
9. Napirendi pont 

Egyebek 
9.1. Pályázatok helyzete 
 

Vöröskői István polgármester: A kerékpárúttal kapcsolatosan a NIF Zrt 
tervezői megkerestek, egyeztetni szükséges. A hivatal energetikai felújítása 

pályázat elszámolása megtörtént. A Kisiskola átadása is végre megtörtént, 
előleget kaptunk már rá a Kincstártól. A Magyar falu programhoz 
kacsolódóan a kisgép beszerzésre az Agrolánc adta a legjobb ajánlatot. 

Nyírő András, a Virágzó Kesztölcért Egyesület elnöke: Nincs jogi súlya a 
NIF véleményének. A híd alatt el lehetne vezetni a kerékpárutat. 60 millió Ft 
volt a pályázati összeg, de kb. 90 millió Ft-ba kerülne a költségvetés szerint. 

A Pénzügyminisztériumnak pótigényt adtunk be a fennmaradó 30 millió Ft-
ra. 

Simonek Antal képviselő: A földterületek rendezve vannak a 
kerékpárútnál?  
Vöröskői István polgármester: Igen, csak az erdős részen kell majd 

megállapodást kötni. 
Simonek Antal képviselő: Meszelés lesz-e a Kisiskolában, Klastrompusztai 

utakkal mi a helyzet? 
Vöröskői István polgármester: Nem lesz, hiszen ki lett festve. 
Klastrompusztán a széles sávú internetkábel fektetés miatt lettek feltúrva a 

zúzottköves utcáink. Pocsék munkát végeztek, nem vettük át a területet, 
például: nincs tömörítve a munkaterület. 
Megkezdődött a Magyar Falu Program. Első körben egészségügy fejlesztésére 

lehet pályázni. Kérdezi a Képviselőket, hogy e tárgyban gondolkozzunk-e 
pályázásban? 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 45/2019. 
(III.20.) határozata az egészségügyi ellátás fejlesztéséről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy részt vesz a Magyar Falu 
Program „orvosi szolgálati lakás” című alprogramban, valamint az „Orvosi 

eszköz” című alprogramban. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: kiírástól folyamatos 



 

9.2. Polgármester szabadságterve 
 

Vöröskői István polgármester: Az előterjesztéshez képest, előre nem látható 
események miatt módosul a beterjesztett szabadságterv, március 21-től 1 hét 
szabadságra kell mennem. A következő hosszabb szabadságom ugyanúgy 

marad augusztusban. Kérném a képviselő kollégák jóváhagyását. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 46/2019. 
(III.20.) határozata Vöröskői István polgármester szabadság 
tervezetének módosításáról 

 
 Kesztölc Község Képviselő-testülete a módosított szabadságtervet elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
9.3. Baba-mama csomag kérdése 
 

Vöröskői István polgármester: Egy cég ajánlatot adott be az újszülöttek 
köszöntésére alkalmas csomagra. A csomag értéke 30 eFt. Ebben minden 

olyan dolog szerepel, ami normál esetben már minden szülő rendelkezésére 
áll a gyermek érkezésekor. Nem javaslom az eddigi gyakorlatot 
megváltoztatni. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 47/2019. 
(III.20.) határozata a Baba-Mama csomagról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a nem kíván változtatni az eddigi 
gyakorlatán, a támogatást továbbra is pénzben juttatja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
Kara József a Humán Bizottság elnöke: Itt szeretném jelezni, hogy 

módosítani szükséges a szociális rendeletünket: egyrészt egységesen kerüljön 
alkalmazásra a 200 %-os jövedelemhatár, másrészt az általános iskolai 
beiskolázási segélyt csak szeptember 10-15 között fizessük a szeptember 1-i 

gyermeklétszám alapján.  
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 
fogadta el: 
 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 2/2019. (III.21.) 

önkormányzati rendelete a szociális igazgatásról és a szociális 
ellátásokról szóló 1/2018.(I.31.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
9.4. Ingatlanvásárlási kérelem 
 

Vöröskői István polgármester: Kérelem érkezett a Nyár utcai 1902/10 
hrsz-ú ingatlan vételére. A kérdés, hogy kívánjuk-e értékesíteni a szokásos 
feltételek mellett? 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 48/2019. 
(III.20.) határozata a 1902/10 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti az 1902/10 hrsz.-ú 858 m2 

területű, kivett, beépítetlen terület megnevezésű ingatlant Halmi János 2509 
Esztergom, Féja Géza utca 10. szám alatti lakos részére 4000.-Ft/m2 áron, 
összesen 3.432.000.- Ft értékben, melyet Kesztölc község 

Önkormányzatának az OTP Banknál vezetett 11740023-15385774 
számlájára banki átutalással kell megfizetni. Az adásvételi szerződés költsége 
vevőt terheli.  

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. április 30. 
 
9.5. 2021-2026 évi EU-s fejlesztések 

 
Vöröskői István polgármester: 9 tételt jelöltünk meg a fejlesztési célok 

között. 1. Kiserdei Óvoda bővítése, bölcsödei férőhely, 2. Klastrompusztai út 
felújítása, 3. Sport pályai buszforduló aszfaltozása, aszfaltozott utak 
felújítása 4. haszongépjármű beszerzése, hóeltakarítás 5. Belterületi földes, 

murvás utak aszfaltozása 6. Idősek Klubja energetikai felújítása 7. 
Főzőkonyha kialakítása 8. Községi Klub energetikai korszerűsítése 9. 
Közvilágítás korszerűsítése. 

 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 49/2019. 

(III.20.) határozata a 2021-2026 közötti fejlesztési elképzelésekről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete fejlesztési célként:  

1. Kiserdei Óvoda bővítése, bölcsödei férőhely,  
2. Klastrompusztai út felújítása,  

3. Sport pályai buszforduló aszfaltozása, aszfaltozott utak felújítása  
4. Hóeltakarításra is alkalmas haszongépjármű beszerzése,  
5. Belterületi földes, murvás utak aszfaltozása  

6. Idősek Klubja energetikai felújítása  



7. Főzőkonyha kialakítása  

8. Községi Klub energetikai korszerűsítése  
9. Közvilágítás korszerűsítése 

elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos 
 
9.6. Óvodai területrendezés 

 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A kincstárral történő 

levélváltás után megállapítottuk, hogy ingyenesen megkaphatjuk az állam 36 
m2-es tulajdonát. A magánszemély tulajdonban lévő további 36 m2-t 
megvásároljuk. Nyilatkoznunk célszerű, hogy óvodai célra kívánjuk továbbra 

is használni az állami területet. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  
 
Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 50/2018. 

(III.20.) határozata az 1304/3 hrsz.-ú ingatlan Magyar Állam tulajdonát 
képező részének ingyenes tulajdonba kéréséról 
 

Kesztölc község képviselő-testülete ingyenesen tulajdonába kéri az 1304/3 
hrsz.-ú ingatlan Magyar Állam tulajdonába kerülő 36 m2-nyi területét, 

melyet továbbra is kötelezően ellátandó feladata: „óvodai nevelés” céljára 
kíván hasznosítani. Az ingyenes tulajdonba kérés jogi alapja az állami 
vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36. § (2) bekezdés c) pontja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. március 28.     
 
9.7. HÉSZ felülvizsgálat megindítása 

 
Vöröskői István polgármester: Ma voltak itt a NIF Zrt-től az új M100-as 
ügyében. A tervezett kesztölci csomópontnál autópálya mérnökséget 

építenének ki. Gondot nem jelent, mert jelenleg is ipari-kereskedelmi 
övezetben van, a szabályozási tervekkel kell kiegészíteni azt. A rendezési terv 

módosításához hozzájárulnának. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző:  Ez éppen folyamatban van, a 
partnerségi egyeztetés szabályai szerint meghirdetjük a HÉSZ 

felülvizsgálatát. Az előzetes tájékoztatási anyag elkészült, melyet ki kell 
megküldeni az érintetteknek és a környezet védelméért felelős szerveknek, 
meghirdetni a lakossági fórumot. Az új M100-as érdekében épülő autópálya 

mérnökség anyaga a későbbiekben kerül kidolgozásra és akkor kerül, a 
tervezővel való egyeztetés után, a felülvizsgálati anyagba.  

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 51/2019. 

(III.20.) határozata a HÉSZ felülvizsgálatáról 
  

Kesztölc község Önkormányzatának Képviselő-testülete elhatározza a 
Kesztölc község hatályos településrendezési eszközeinek Kesztölc 
közigazgatási területére kiterjedő felülvizsgálatát a 314/2012. (XI. 8.) Korm. 

rendelet szerinti teljes eljárás keretében. A Képviselő-testület tudomásul 
veszi, hogy a hatályos helyi építési szabályzat és szabályozási terv 
készítőjével köt szerződést a polgármester, valamint kezdeményezi az előzetes 

tájékoztatási szakasz megkezdését és lefolytatja azt. A tervezéshez a hatályos 
településfejlesztési koncepció és integrált településfejlesztési stratégia 

megalapozó vizsgálati munkarészei részben felhasználhatóak. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos 
 

9.8. Tavasz utcai szennyvízcsatornával kapcsolatos panasz 
 
Vöröskői István polgármester: Panaszos szerint a Tavasz utcai 

szennyvízátemelő rendszeresen kiönt. A Vízműnek a lakossági bejelentést 
továbbítom azzal a javaslattal: ha szükséges a gördülő fejlesztési tervbe 
foglalt munkálatok átgondolásával, az Écs terhére az új szivattyú cseréjét 

oldják meg. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 52/2019. 

(III.20.) határozata a Tavasz utcai szennyvízátemelő javíttatásáról 
  

Kesztölc Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy megvizsgáltatja a Tavasz 
utcai szennyvízátemelő működését, s ha szükséges, az Écs keret terhére azt 
korszerűbbre cserélteti.   

  
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. május 30. 

 
9.9. Velmovszki Józsefné kérelme 

 
Vöröskői István polgármester: Velmovszki Józsefné a Klub udvarán 
állandó jellegű árusító pavilont szeretne működtetni, a bérleti díjat meg 

kellene állapítani. A jelenleg már működő árusító pavilon tulajdonosa is 
kapott türelmi időt a költségek fedezésére, így javaslom ebben az esetben is 
hasonlóan eljárni.  

Szivek Péter képviselő: A bérleti díjak felülvizsgálatakor térjünk ki a helyi 
piac létrehozására is. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2019. 

(III.20.) határozata további árusítópavilon elhelyezéséről a Klub 
udvarban 

  
Kesztölc Község Képviselő-testülete támogatja Velmovszki Józsefné kérelmét, 
mely szerint árusító pavilon elhelyezését kéri a Klub udvaron. A részletek 

tisztázásával megbízza a polgármestert. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. április 15. 
 

9.10. Ady Endre utcai út karbantartása 
 
Vöröskői István polgármester: Már beszéltünk az Ady Endre utca végében 

lévő, meredek utcaszakasz javításáról. Javaslom, hogy a fordulóig beton 
slipperekkel és zúzott kővel erősítsük meg.  

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 54/2019. 
(III.20.) határozata az Ady Endre utca javításáról 
  

Kesztölc Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Ady Endre utca 
végében lévő, meredek utcaszakaszt a fordulóig beton slipperekkel és zúzott 

kővel megerősíti.  
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. május 30.  
 

 
9.11. Szemétszedés 
 

Vöröskői István polgármester: Többen jelezték, hogy a Kosári és az Iskola 
utca közös végében, az ott folyó patakban az évek során jelentős mennyiségű 
kommunális hulladékot helyeztek el. A most ott lakókat zavarja ez a helyzet. 

Felajánlották segítségüket, de szükségük lenne az összeszedett hulladék 
elszállítására. Javasolom, hogy a szükséges konténert az önkormányzat saját 

költségén rendelje meg. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2019. 
(III.20.) határozata a Kosári és az Iskola utca végében felgyülemlett 

kommunális hulladák elszállításáról 
  

Kesztölc Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy támogatja a Kosári és az 
Iskola utca közös végénél lakók kérését, az általuk összegyűjtött kommunális 
hulladék elszállítására, saját költségén konténert rendel. Felkéri a 

polgármestert, hogy a szervezésben vegyen részt.  



Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. április 30. 
 

9.12. Támogatási kérelmek 
Dorogi Mentőállomás, Vakok és Gyengénlátók KEM Egyesülete 
 

Vöröskői István polgármester: Kicsit megkésve, de megérkezett két – 
minden évben szokásos - támogatási kérelem. Az egyik a Dorogi 
Mentőállomás, a másik a Vakok KEM Egyesülete. Javaslom mindkettő 

támogatását. Tartalékként 80 e. Ft-ot tettünk a költségvetésben ilyen jellegű 
kérelmek támogatására. Javaslatom 25-25 e. Ft. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2019. 
(III.20.) határozata a Dorogi Mentőállomás támogatásáról 

  
Kesztölc Község Képviselő-testülete 25 e. Ft támogatást nyújt a Dorogi 
Mentőállomásnak.  

 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2019. április 30. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 57/2019. 

(III.20.) határozata a Vakok és Gyengénlátók KEM Egyesülete 
támogatásáról 

  
Kesztölc Község Képviselő-testülete 25 e. Ft támogatást nyújt a Vakok és 
Gyengénlátók KEM Egyesületének. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. április 30. 

 
 

Vöröskői István polgármester az ülést bezárta, a továbbiakban az ülés 
szociális ügyekben zárt ülésen folytatódik.  
 

Zárt ülésen a Képviselő-testület az 58-59/2019.(III.20.) számú 
határozataiban szociális támogatásokról döntött. 
 

 
 

 
 
Vöröskői István    Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester      jegyző 


